
 
 
 
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Divec ze dne 15.12.2010  
 
Program zasedání 

 
1) Uvítání a kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání. 
2) Slib zastupitele. 
3) Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 
4) Schválení zápisu a kontrola usnesení z minulého zasedání. 
5) Volba členů kontrolního a finančního výboru. 
6) Rozpočtové provizorium. 
7) Prostory OÚ, MHD. 
8) Ulice V chatkách.  
9) Různé. 

10) Diskuse. 
 
Přítomni: PaedDr. Bezrová, paní Fátorová, Ing. Hrnčíř, Mgr. Kvasnička, Ing. 
Líbal, pan Tojnar, pan Vašata  
Omluvení: paní Grandová  
 
K bodu: 
1) V 18 hod bylo zasedání zahájeno uvítáním přítomných zastupitelů a 
občanů obce. Bylo přítomno 7 členů ZO, zastupitelstvo bylo 
usnášeníschopné. Starosta poděkoval vše, kteří se zasloužili o pokračování 
tradičního Mikulášského a předvánočního setkání, spojeného s rozsvícením 
vánočního stromku. Dále poděkoval všem občanům obce, kteří vlastními 
silami odklízejí sníh na chodnících před svými domy. V současné době není 
v silách obce toto vyřešit, ale budeme se snažit na příští rok najít systém pro 
úklid v celé obci. Navržený program zasedání byl schválen.  
 
2) P.Pavel Tojnar složil slib zastupitele a obdržel potvrzení o zvolení. 
 
3) Ověřovateli zápisu byli navrženi a následně zvoleni p.Tojnar, p.Vašata , 
zapisovatelem byla paní Fátorová.  
 
4) Zápis a usnesení z minulého zasedání byly bez připomínek a staly se 
právoplatnými. 
 
5) Byli navržení členové Kontrolního výboru Paedr. Bezrová jako předseda, 
Ing.Líbal a Mgr. Kvasnička jako členové…návrh byl hlasováním schválen 
jednohlasně.  
 
 
 
 



 
 
 
Dále byli navrženi členové Finančního výboru p.Tojnar jako předseda, 
p.Landsmann a p. Vašata jako členové…návrh byl hlasováním schválen 
jednohlasně. 
 
6) Vzhledem k tomu, že z časových důvodů nebylo možné připravit podklady 
pro návrh rozpočtu na rok 2011, přijalo ZO usnesení o hospodaření v režimu 
„Rozpočtového provizoria“ v roce 2011, které potrvá do doby schválení 
rozpočtu na rok 2011 (podmínky jsou přílohou tohoto zápisu). 
 
7) ZO se vyjadřovalo ke smlouvě na pronájem prostor OÚ, která byla 
uzavřena v listopadu, ale jejímu uzavření nepředcházely kroky ze zákona 
povinné a tudíž byla tato od počátku neplatná.  

ZO dále jednalo o nepřesné specifikaci jednotlivých faktur na investiční 
akce ( z toho důvodu je nelze správně zaúčtovat ) a chybějícím předávacím 
protokolu na akci „Renovace návsi“. Pověřilo Mgr. Kvasničku doplněním 
chybějících údajů do 23.12.2010. 

Otázka navýšení cen jednotlivých investičních akcí v obci byla na 
tomto zasedání prodiskutována a jako téma uzavřena s tím, že prostředky již 
byly zaplaceny.  

Navýšení počtu autobusů MHD o 4 spoje (3 ve všední den a 1 o 
víkendu) bude s konečnou platností od nového jízdního řádu tzn. od dubna 
2011. Výjimku by měl tvořit ranní spoj kolem 6.15 – 6.25 ráno (odjezd 
z Divce), podaří-li se ho specialistům DP zakomponovat do jízdního řádu. 
V tom případě by jezdil od 1.1.2011. ZO bude o vývoji informovat.   

 
8) Projekt ulice V Chatkách, který byl zadám v říjnu 2010 Ing. Saifrtovi,  
bude z důvodu rozpracovanosti dokončen a realizace odložena na období, 
kdy se podaří doplnit obecní finance. 
 
9) ZO projednalo žádost p. prof. Geršla ohledně napojení splaškové  
kanalizace z jeho pozemku do hlavního řadu, po splnění zadaných podmínek 
mu udělí souhlas s realizací. 

Starosta se zúčastní zasedání Mikroregionu Černilovsko a na příští 
schůzi podá o tomto jednání zprávu. 

Z důvodu provedení inventury, která se uskuteční v měsíci prosinci ZO 
požaduje vrácení sítě na tenis a křovinořezu, které jsou součástí majetku 
obce zpět na obec s tím, že na jaře bude na požádání vydáno osobě, který 
bude za tento inventář zodpovídat. 

ZO schvaluje úhradu dopravních nákladů, spojených s přepravou 
občanů na ples v únoru 2011. 

 
 
 
 



 
 
 
 
ZO předneslo nabídku firmy, která prováděla v červenci 2010 letecké 

snímkování obce. Ceník bude vyvěšen, velmi podařené vzorové fotky jsou 
k vidění na úřadu. 

Starosta informoval o dokončení zastávky u konečné MHD. I přes 
nepříznivou finanční situaci obecního rozpočtu se ZO rozhodlo přistoupit 
k dokončení této investice ještě letos, a to z důvodu zvýšení komfortu 
občanů, čekajících na autobus v zimních měsících. Dodavatel byl seznámen 
s podmínkou umožnit obci rozložit splácení do delšího časového období a 
s tím souhlasil, tzn. že splácením nebude nijak zásadně zatížen obecní 
rozpočet. 

Byla projednána Rozpočtová změna č.3/2010, a to navýšení rozpočtu 
na příjmové straně přijetím daru od společnosti SV Metal pana Ing.Vavřinky 
ve výši 50 000,- korun, za což mu obec nejen tímto způsobem oficielně 
děkuje.  

Starosta informoval o schůzce s vedením firmy Stavoka ve věci 
dokončení chodníků a bylo předjednáno pro obec nejvýhodnější řešení 
vzniklé patové situace. Po obdržení zápisu z tohoto jednání bude starosta 
informovat.   

    
10) Vzhledem k tomu, že celé zasedání proběhlo v diskusním duchu, v tomto 
oddíle nebyla otevřena žádná témata. 
 
Zasedání bylo ukončeno ve 20.15 hod. 
 
 
 
 
…………….                    …………………….               ……………………. 
Zapisovatel                    Ověřovatel zápisu              Ověřovatel zápisu 
Hana Fátorová               Pavel Tojnar                      Karel Vašata 
 
 
……………… 
Starosta 
Roman Hrnčíř 


